

Amazing TAIWAN 台湾

7D6N

高雄 / 嘉义 / 彰化 / 台中 / 南投 / 苗栗 / 台北

KAOHSIUNG / CHIAYI / CHANGHUA / TAICHUNG / NANTOU / MIAOLI / TAIPEI

Tour Code: WMN-2



Taiwan 台湾



Formosan Aboriginal Culture Village + Cable Car 九族文化村+缆车



Formosa Boulevard Metro Station "Dome of Light" 美丽岛捷运站



National Revolutionary Martyrs' Shrine 忠烈祠



Qi Jin Rainbow Church 旗津彩虹教堂

行程次序，以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Wenwu Temple
文武庙



Remains of Longteng Bridge
龙腾断桥



Fengchia Night Market
逢甲夜市



精简行程

第一天 启程 ✈️ 高雄 (机上用餐/晚)

- ☑️ 旗津老街
- ☑️ 旗津踩风大道+旗津彩虹教堂
- ☑️ 美丽岛捷运站「光之穹顶」

第二天 高雄 🚌 嘉义 (早/午/晚)

- ☑️ 阿里山风景区 (姊妹潭/受镇宫/阿里山神木群)

第三天 嘉义 🚌 鹿港 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑️ 彰化鹿港老街巡礼 - 人力三轮车体验 (桂花巷艺术村/摸乳巷/天后宫)
- ☑️ 大呷面本家故事馆 (含纸卷DIY体验)
- ☑️ 逢甲夜市

第四天 台中 🚌 南投 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑️ 日月潭风景区 (乘船游湖)
- ☑️ 文武庙
- ☑️ 九族文化村+缆车
- ☑️ 诚品生活480

第五天 台中 🚌 苗栗 🚌 台北 (早/午/-)

- ☑️ 龙腾断桥
- ☑️ 林口三井 OUTLET PARK
- ☑️ 宁夏夜市

第六天 台北 (早/-/晚)

- ☑️ 忠烈祠-观看卫兵交接
- ☑️ 士林官邸花园
- ☑️ 西门町购物商圈

第七天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑️ 自由活动

观光景点:

高雄

- ◆ **旗津老街** - 旗津老街就是俗称街仔路、通山巷一段的道路,是旗津岛上硕果仅存古意盎然的街道。因为旗津位于重要的地理位置,又是天然的优良海港,因此自古就交通发达、十分重要,更是发展时间非常早的区域之一,从西元1870年左右开始,就有许多商行、商旅聚集在这里,包括如药局、碾米店、酒家等应有尽有,风光一时。
- ◆ **旗津彩虹教堂** - 以几何的建筑形态为主要设计元素,搭配不同时间光影变化产生立体的空间感,彩虹色系则代表幸福意涵,为新人带来好运祝福;另外彩虹教堂特别选在旗津沙滩场域,配合真实的海景,形成天然地景为概念,一旁的水池通过拍摄角度呈现无边视觉效果,让建筑体像是飘浮在海中央,塑造还天一色的婚纱美景,让旗津游客不必远渡重洋也能拍出浪漫的异国风情!

台中

- ◆ **大呷面本家故事馆(含纸卷DIY体验)** - 秉持着要让爱面人吃健康面条的精神,三代传承于80年,从吃面变成卖面,来大甲大呷面本家参观产业与文化结合的面故事馆,看面、吃面、买面、DIY包装,努力的将面条与品牌的一甲子传承和故事同时传达给所有人。

嘉义

- ◆ **阿里山风景区** - 阿里山拥有非常丰富的森林资源,其中以桧木原始林最为珍贵。受到高度的影响,阿里山植物分布呈现热带、暖带、温带与寒带。从平地到海拔800公尺的独立山一带为热带林,。甚至区内原先已遭砍伐的千年老树,其留下来的半截枯木树根造型,亦值得赏玩。姐妹潭等景点当然更不容错过。

苗栗

- ◆ **龙腾断桥** - 「龙腾断桥」其砖造拱形的桥身由砖拱、钢板梁和钢桁梁分段构成,是全台山线铁路最高的桥梁,被誉为「台湾铁路艺术极品」,我们还可看到北端的六个及南端的四个桥墩遗迹。

南投

- ◆ **日月潭风景** - 是全台最大的淡水湖泊,日月潭是以拉鲁岛为界,东、西两侧因形似「日轮」和「月钩」因而得名,百年来享有台湾八景的美誉。

彰化

- ◆ **彰化鹿港老街巡礼** - 彰化鹿港丰富人文所在的地方,除了拥有鹿港龙山寺、鹿港天后宫、鹿港城隍庙、文武庙、三山国王庙等许多著名的国家历史古迹以外。

台北

- ◆ **西门町** - 这里集合了时下年青人所有的最爱,电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会...都让西门町成为年轻人流行新乐园。



✓ 6早餐 / 4午餐 / 3晚餐

风味餐:

- ★ 阿里山风味餐
- ★ 火鸡肉饭
- ★ 鹿港小吃宴
- ★ 邵族风味餐
- ★ 客家料理
- ★ 千叶火锅吃到饱

购物店

- ✓ 山地特产中心
- ✓ 茶艺馆
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 珍珠养殖中心
- ✓ 伴手礼专卖店



酒店或同级 (6晚)

- ✓ 高雄-佑煦行旅 或 FX酒店 或 德立庄酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 嘉义-东方明珠国际大饭店 或 嘉楠风华或同级 x 1 晚
- ✓ 台中-星漾酒店 或 成旅晶赞饭店 或 承携行旅或同级 x 2 晚
- ✓ 台北-云富大饭店 或 承携行旅 或 艾捷天丽大饭店 或同级 x 2 晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



Lukang Old Street (Artist Village)
彰化鹿港老街 (桂花巷艺术村)



Noodles Origin
大呷面本家



Sun Moon Lake
日月潭风景区



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ KAOHSIUNG (MOB/D)

- Qi Jin Old Street
- Qi Jin Windmill Park + Qi Jin Rainbow Church
- Formosa Boulevard Metro Station "Dome of Light"

D2 KAOHSIUNG 🚌 CHIAYI (B/L/D)

- Alishan National Forest Recreation Area (Sister Lakes / Shouzhen Temple / Shenmu)

D3 CHIAYI 🚌 LUKANG 🚌 TAICHUNG (B/L/-)

- Lukang Old Street - Include Tricycle Experience (Lukang Artist Village/Mo Ru Lane/Tian Hou Temple)
- Noodles Origin (Include DIY Experience with handmade paper rolls)
- Fengchia Night Market

D4 TAICHUNG 🚌 NANTOU 🚌 TAICHUNG (B/L/-)

- Sun Moon Lake (Boat Ride)
- Wenwu Temple
- Formosan Aboriginal Culture Village + Cable Car
- Eslite Spectrum 480

D5 TAICHUNG 🚌 MIAOLI 🚌 TAIPEI (B/L/-)

- Remains of Longteng Bridge
- MITSUI OUTLET PARK Linkou
- Ningxia Night Market

D6 TAIPEI (B/-/D)

- National Revolutionary Martyrs' Shrine (Watch the handover of Guard)
- Chiang Kai-Shek Shilin Residence
- Ximending

D7 TAIPEI ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- Free & Easy



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Alishan Cuisine
- ★ Turkey Rice
- ★ Lukang Snack Banquet
- ★ Thao Aboriginal Cuisine
- ★ Hakka Cuisine
- ★ Chien Yen Hot Pot

SHOPPING STOP

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Tea House
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Souvenir Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

KAOHSIUNG

- ◆ **Qi Jin Old Street** - This newly opened fish market combines traditional and modern design. The overall building is designed with the concept of a "transparent box" with a 270-degree sea view. The interior is bright and transparent with high ceilings to create a sense of spaciousness. Transparent kiln-fired glass is used to create the bubbles and brightness of water.
- ◆ **Qi Jin Rainbow Church** - The Rainbow Church incorporates geometric architectural forms as its primary design element, complemented by changing light and shadow to create a three-dimensional spatial experience. The rainbow color scheme symbolizes happiness and brings good luck blessings to newlyweds. Located on Cijin Beach, the church integrates seamlessly with the natural seascape, utilizing a nearby pool to create an infinity effect that enhances the illusion of the structure floating in the middle of the sea. This concept transforms the setting into a picturesque bridal paradise, allowing visitors to Cijin to capture romantic and exotic wedding scenes without traveling abroad.

TAICHUNG

- ◆ **Noodles Origin (Include DIY Experience with handmade paper rolls)** - Adhering to the spirit of letting noodle lovers eat healthy noodles. Passed down for 80 years by three generations, from eating noodles to selling noodles. Come to Noodles Origin to visit the Noodle Story Museum that combines industry and culture, see noodles, eat noodles, buy noodles, and DIY packaging, striving to convey the 60-year heritage and story of noodles and the brand to everyone at the same time.

CHIAYI

- ◆ **Alishan National Forest Recreation Area** - Alishan has rich forest resources, among which the most precious is the virgin cypress forest. Due to the influence of the altitude, the distribution of plants in Alishan shows tropical, warm, temperate and cold zones. From the plains to the 800-meter-high Independence Mountain, there is a tropical forest. Even the half-dead tree roots of the thousand-year-old trees that were originally cut down in the area are worth seeing. Of course, attractions such as Sisters Pond are not to be missed.

MIAOLI

- ◆ **Remains of Longteng Bridge** - The brick arch bridge is composed of brick arches, steel sheet beams and steel trusses. It is the highest bridge in the entire mountain line railway in Taiwan and is known as "the best of Taiwan railway art". We can also see the six northern extremity and the four southern end of the bridge piers.

NANTOU

- ◆ **Sun Moon Lake** - The largest freshwater lake in Taiwan, Sun Moon Lake is bounded by Lalu Island. The east and west sides are named after their shapes resembling the "sun wheel" and "moon hook". It has been known as one of the eight scenic spots in Taiwan for a century.

CHANGHUA

- ◆ **Lukang Old Street** - Lukang, Changhua is a place with rich culture, in addition to many famous national historical sites such as Lukang Lungshan Temple, Lukang Mazu Temple, Lukang Chenghuang Temple, Wen Wu Temple, Sanshan Guowang Temple, etc.

TAIPEI

- ◆ **Ximending** - This place gathers all the favorites of noonday's young people, including movies, popular clothing, accessories, fashion boutiques, imported goods, tattoos, food from all over the world, idol singers' autograph sessions... All of these make Ximending a new popular paradise for young people.



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Kaohsiung Yoshi Hotel or FX Inn Kaohsiung or Midtown Richardson Bo'ai or similar class x 1 Night
- ✓ Chiayi Ali Mountain Oriental Pearl International Hotel or Orient Luxury Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Taichung Stay Hotel or Park City Hotel Central or Guide Hotel or similar class x 2 Night
- ✓ Taipei Hotel Cloud or Guide Hotel or Hej Taipei Arena Hotel or similar class x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾（台北）时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 			

Departure Date: 出发日期：	<input type="text"/>	Flight : 航班行程：	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费：	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费：	<input type="text"/>
Tipping: 小费：	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费：	<input type="text"/>
Visa: 签证：	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险：	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

